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نامه اخطاریه گونه کنفدراسیون فوتبال آسیا درمورد اشکال مالکیت مشترک دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس و اظهارات اخیر کاظم اولیایی به عنوان یکی 
از کســـانی که در این زمینه اطلاعات قابل توجهی دارد و در طول مدت ها 
گاه است  حضور در کمیته صدور مجوز حرفه ای به خوبی از زیر و بم ماجرا آ
درخصوص مالکیت مشـــترک این دو باشـــگاه سوالات متعددی را در ذهن 
اهالی فوتبال به وجود آورد. از این رو برای اینکه از آخرین شـــرایط تیم های 
ایرانی برای ارسال مدارک و خطراتی که آنها را تهدید می کند مطلع شویم با 

کاظم اولیایی گفت و گو کردیم که در ادامه می خوانید. 

لیگ الیت از این فصل اجرا می شود و نگرانی درخصوص مالکیت مشترک سرخابی ها 
بیشتر شده است. 

متاسفانه هر سال جریمه می شویم و اسنادی می فرستیم که قابل قبول نیست. 
نمی دانم راه درست چه اشکالی دارد که حتما باید راه غلط را طی کنیم. سه سال 
پیش شعار دادیم و ۱۸۰ هزار دلار جریمه شدیم. خدا به دادمان برسد که قرار است 
امسال چقدر جریمه شویم. بالاخره از درآمدی که حق فوتبال کشور است جریمه 

عملکرد غلط آقایان پرداخت می شود و هر کاری دل شان می خواهد می کنند. 

راه درست چیست و چه پیشنهادی در این خصوص دادید؟
من پیشنهاد ندادم رئیس جمهور این دستورالعمل را صادر کرده است. به سند 
تحول دولت مراجعه کنید رئیس جمهور رسما نامه نوشته و شش ماه کارشناسی 
سنگین در این خصوص با بیش از ۲۰ کارشناس صورت گرفته و راهکاری برای 
این موضوع پیدا کردند، اما آقایان کار خود را می کنند و به این سند دولتی بی توجه 
هستند. حتما این اختیار را دارند که از دستور دولتی سرپیچی کنند. در سند تحول 
دولت که دولت خود را مدیون ملت می داند و با آن رای گرفته، متعهد به انجام آن 
است اما نمی دانم چه عواملی هستند که نمی خواهند این موارد اجرا شود. موضوع 
چیست که هر ساله در بین هواداران دو تیم ایجاد نارضایتی می کند. دستگاه هایی 
که برایشان رضایت مردم مهم است بیایند جلسه ای بگذارند و با بررسی شرایط راه 
درست را انتخاب کنند. نمی شود که هر کسی در مملکت راه خود را برود. نمی شود 
که به افکار عمومی توجهی نشـــود. توجه به افکار عمومی در حکمرانی خوب در 

اولویت قرار دارد اما ما اصلا توجهی به این مطلب نداریم. 

به نظر می رسد تا قبل از تعطیلات نوروز باید مدارک ارسال شود، در این 
زمان کوتاه می توانیم مشکلات را حل کنیم؟

تا ۱۱ فروردین برای ارسال مدارک فرصت هست و تا ۱۱ اردیبهشت 
نیز فرصت بررسی مدارک وجود دارد. این موضوع در عرض دو هفته 

حل شدنی است اما اگر راه اشتباه را بپیمایند و مسئولیت پذیر 
نباشند کار پیش نمی رود. متاسفانه 

شـــرایط مـــا این گونـــه 
شـــده که هـــر کس 
دلـــش  ی  کار هـــر 

می خواهد می کند و به هیچ کس هم پاسخگو نیستند یا بهتر بگویم مورد سوال 
قرار نمی گیرند. 

و اگر این گونه نشوند چه عواقبی در انتظار ماست؟
موضوع عواقب نیســـت. من می خواهم بگویم راه را اشـــتباه می رویم. درحالی که 
راه درســـت وجود دارد. عده ای اصرار دارند که راه درســـت را نروند. به همین دلیل 
است که من دغدغه دارم. می خواهم از طریق رسانه شما دغدغه خود را به گوش 
مسئولان برسانم. هواداران این باشگاه ها به جای اینکه یکدیگر را متهم کنند راه 
درست از مسئولان مطالبه کنند. چرا ۶۰۰ میلیارد جایزه قهرمانی را در این شرایط 
بـــد اقتصادی نادیده می گیریم درحالی که رتبه های دیگر نیز پاداش های خوبی 
دارد؟ با این تصمیمات نادرست هم ضرر مالی می کنیم هم به لحاظ حیثیتی 
آسیب می بینیم و هم افکار عمومی را علیه خود کرده ایم. شاید حساسیت ویژه ای 
که مردم نسبت به این دو تیم دارند مسئولان را برای واگذاری و تفکیک مدیریت 
مردد می کند؟ بحث من اصلا واگذاری نیست مدیریت را می طلبد )مبحث ۷ 
بحث ورزش صفحه۱۶۸ از سند تحول دولت مردمی-ایران قوی( سندی است که 
رئیس جمهور امضا و ابلاغ کرده است. در این بخش به مالکیت کاری ندارد بلکه 
می گوید به صورت پیمانی مدیریت این تیم ها از دولت متزع و به مردم واگذار شود. 
تمام موارد در این خصوص پیش بینی شده و اگر احیانا اتفاقی افتاد می شود قرارداد 
را تجدید نظر کرد. در نتیجه به این ترتیب مشکل مالکیت مشترک حل می شود. 
عواملی می خواهند برای خود لابی بازی کرده و حیاط خلوت داشته باشند. در 
عین حال مسئولیت را نپذیرند اما آدم های خود را در فوتبال جاگذاری کنند این 
هم برعهده سازمان خصوصی سازی، زیرمجموعه خاندوزی وزیر اقتصاد و دارایی 
و رئیس هیات واگذاری است. در حضور وزیر اقتصاد به رئیس جمهور رو در رو 
عرض کردم که خاندوزی فوتبال را از چاله درآورد و به چاه انداخت. رئیس جمهور 
هم شـــنید. وزرای دیگر هم شـــنیدند و حال در این مملکت قدرت اجرا دســـت 

کیست پرتقال فروش را پیدا کنید لطفا!

یعنی تا این لحظه فقط شعار شنیدیم و درجا زدیم؟
ک  مالکیت و مدیریت دو مبحث جدا از هم هستند، حتی دیگر مالکیت ملا
صحبت فعلی ما نیست؛ چراکه با بیشتر از ۱۰ درصدی که از مالکیت این تیم ها 
به صورت ســـهام خرد به مردم فروخته شـــد چه گلی به ســـر باشـــگاه ها زده شـــد؟ 
آقایانی که غیر کارشناس عمل کردند و خود را کارشناس قلمداد می کردند دسته 
گل به آب داده و فکر کردند با فروش ۱۰ درصد، مدیریت هم بدهی را می پردازند و 
هم باشگاه ها را اداره می کنند اما آن مبالغ دریافت شده در کوتاه ترین زمان ناپدید 

آوردند. کجا هوار بزنیم که عملکرد آقایان شـــد هیچ، بدهی بیشـــتری هم به بار 
۱۸۰ درجـــه به ضرر باشـــگاه 
شد و فقط به مردم وعده سر 
خرمن دادند. همه این ها از 

بی عرضگی بود. 
یـــا عوامل خارجی اند که 
ان شـــاءالله نباشـــند و 
می خواهند مملکت را 
به هم بزنند یا صلاحیت 
احـــراز پســـت را ندارنـــد و 

بدون کار کارشناسی حرف می زند. فوتبال یک صنعت نوظهور داخل شیشه است 
و همه آن را شفاف می بینند. اگر کشورهای عربی برای دیده شدن خود میلیاردها 
هزینه فوتبال می کنند و جام جهانی برگزار می کنند می خواهند دیده شوند. این از 
اهداف دولت هاست و ما ۱۸۰ درجه خلاف آنها عمل می کنیم. درحالی که فوتبال 
 VAR ما باعث سرافکندگی مردم شده است. آن از زمین های چمن مان، و آن هم از
و هزاران مشکل دیگر که در فوتبال وجود دارد. جالب اینکه نه تنها از مردم خجالت 
نمی کشند بلکه سینه را سپر کرده و مدام آرزو فروشی می کنند. من همه اینها را به 
رئیس جمهور گفتم و گفتم که عمل خلاف در حال انجام شدن است. چند وزیر 
هم بودند که شنیدند اما یک گوش در بوده و یک گوش دروازه! من نمی دانم بالاخره 
چه کسی قرار است در این مملکت تصمیم درست بگیرد. الگوی یک حکمرانی 
خوب این است که به چشم مردم بیاید. فوتبال و باشگاه های ما که در عمل این 
همه خلاف در آن اتفاق می افتد این ذهنیت را برای جوانان ما ایجاد می کند که 
در وزارتخانه های دیگر چه خبر است؛ چراکه ما دیگر وزارتخانه ها را نمی بینیم و 

فقط این فوتبال و ورزش است که شفاف و قابل رویت است. 

اگر این طور است که دیگر باشگاه ها نیز مشکلات مشابه دارند؟
بحث ما فقط این است که مدیریت نباید در اختیار دولت باشد. این موضوع فقط 
مختص استقلال و پرسپولیس نیست. باشگاه های مس مگر همگی تحت پوشش 
یک مجمع کار نمی کنند؟ همه فوتبال ما ایراد است. باید گوش شنوایی باشد. آنها 
ممکن است در صنعت و تجارت و اقتصاد کارشناس باشند اما در فوتبال باید 
قواعد کارشناسی خودش رعایت شود، حتی مجلس هم به همین شکل است. فکر 
می کند همه مسائل کارشناسی را خودشان می داند و یک کارشناس برای برطرف 
کردن مشکلات دعوت نمی کند وگرنه اگر مجلس به وظیفه اش عمل کرده بود ۱۳ 
سال طرح جامع مدیریت باشگاه داری در آنجا خاک نمی خورد. ما قوانینی برای 
باشگاه داری نداریم و هرچه هست مربوط به ۶۹ سال پیش و دقیقا همسن من است. 

پس شاید بتوانیم نتیجه بگیریم که دولتی ها می خواهند خود اختیار این دو تیم را در 
دست بگیرند به همین دلیل عمدا از واگذاری امتناع می کنند؟

این هم می تواند باشـــد. کار دســـت کاردان نیســـت. یک نفر وابســـته به یک قوم و 
قبیله اســـت و می خواهد کار هیجانی انجام داده و بخشـــی از مملکت را ببرد. 
امان از دســـت این گروه هایی که در کشـــور همه به دنبال کســـب قدرت هســـتند 
می خواهند قدرت طلبی کنند و افکار عمومی و باشـــگاه ها و خصوصی ســـازی 

را ابزار خود می کنند. 

کاظم اولیایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: به رئیس جمهور گفتم که وزیر، فوتبال را از چاله به چاه انداخت

فقط بحث مالکیت مشترک نیست
مدیریت نباید در اختیار دولت باشد

 راهکار مشکل سرخابی ها در سند تحول دولت وجود دارد اما توجهی به آن نمی شود

 با فروش 10 درصد سهام این دو باشگاه چه گلی بر سر آنها زده شد؟

سیامک خاجی
دبیر گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

مذاکره با نبیل برای فسخ قرارداد

مخالفت اوسمار با جدایی شهاب
باشگاه پرسپولیس برای اینکه بتواند نام اورونوف، خرید ازبک خود 
را وارد لیســـت کنـــد بایـــد نام یکی از نفـــرات خارجی اش )که محمد 
حسین کنعانی زادگان و شهاب زاهدی نیز شامل آن می شوند( را از 
لیســـت بزرگســـالان خود خارج کند. در همین راستا تصمیم گیری در 
این مورد به اوسمار سپرده شد و او نیز خواستار کنار گذاشتن نبیل 
باهویـــی از لیســـت تیمش شـــد. البته او ترجیح مـــی داد یک مهاجم 
نوک جایگزین نبیل شود اما مدیریت باشگاه پرسپولیس اورونوف را 

در پست پشت مهاجم جذب کرد. 
یش برای باشگاه پرسپولیس  اما کنار گذاشتن نبیل، خرید رضا درو
یکــن در شــرایط فعلــی براســاس  چنــدان راحــت نخواهــد بــود. ایــن باز
یافتــی نداشــته و  آنچــه در قــراردادش لحــاظ شــده از پرســپولیس در
می توانــد بــا یــک نوتیــس و فرصــت دو هفتــه ای بــه باشــگاه قــراردادش 
را یکطرفه فســخ کرده و خواهان کل پول قراردادش شــود. اما باشــگاه 
یافــت  ی خواســته ۱۸۰ هــزار دلار از قــراردادش را در پرســپولیس از و
کنــد و توافقــی شــود کــه او بــه خاطــر نزدیکــی بــه اتمــام نقــل و انتقــالات 
حاضــر نیســت بــه ایــن شــکل جــدا شــود. در ایــن میــان ایجنــت ایــن 
یکــن در تــلاش اســت یکــی از تیم هــای لیــگ برتــری را متقاعــد بــه  باز
کراتی را هم با دو باشــگاه اســتقلال خوزســتان  خرید نبیل کند و مذا
و صنعــت نفــت آبــادان داشــته اســت. پرســپولیس در مــورد نبیــل 
باهویــی امــروز بایــد تصمیم گیــری کــرده و شــرایطی به وجــود آورد کــه 
نامــش بــدون دردســر از لیســت خــارج شــود، در غیــر این صــورت 
شــاید بایــد منتظــر تشــکیل یــک پرونــده شــکایتی دیگــر از باشــگاه 

پرســپولیس در فیفــا باشــیم. 
یادی داشت که راهی لیگ برتر  گفته نماند شهاب زاهدی تمایل ز نا

ژاپن شود اما اوسمار فعلا او را متقاعد کرده که بماند. 

فولاد درگیر اختلافات داخلی

رحمتی گزینه تحمیلی؟
باشـــگاه فولاد بعد از فســـخ قرارداد با مارتینز اســـپانیایی و ضرر مالی 
ســـنگین بابت این اقدام عجیب به ســـراغ یحیی گل محمدی رفت 
تـــا او را بـــه اهـــواز ببرد امـــا در آخرین لحظه متوجه شـــد که این مربی 
فعلا مجوز مربیگری ندارد و از این رو خیلی سریع با محمد ربیعی، 
کره شد که این پروژه هم با دلایلی که پیش  سرمربی ذوب آهن وارد مذا

از این عنوان شد، به نتیجه نرسید. 
این اتفاقات باعث شد هواداران فولاد بیش از پیش از شرایط به وجود 
آمده دلخور باشند. در همین راستا مدیر کارخانه فولاد مهدی رحمتی 
را به مدیریت باشگاه فولاد پیشنهاد داده که چندان رضایت رضاییان 
را همراه نداشته است. از سوی دیگر هواداران هم به شدت از انتخاب 
گر قرار نیست یحیی به اهواز  رحمتی ناراضی بوده و اعلام کرده اند ا

بیاید تیم با مربی بومی این فصل را به اتمام برساند. 
یـــت، اعضای  در ایـــن زمینـــه عصـــر دیروز جلســـه طولانی بین مدیر
هیـــات مدیـــره و رئیس کارخانه فولاد برگزار شـــد تـــا حاضران در مورد 
یک گزینه به جمع بندی برســـند. اما آنچه مشـــخص اســـت رحمتی 
یادی می کند تا به نیمکت فولاد  یان لابی ز بـــه ماننـــد علیرضا منصور
برســـد و در صورت رســـیدن به خواسته اش بعید نیست به سرنوشت 
یـــان نیز دچار شـــود، چرا که هواداران فـــولاد با آمدن او به اهواز  منصور

مخالف هستند. 

پرسپولیس با باز شدن پنجره تراکتور را برد

احیا با عیسی
هفتـــه هفدهـــم رقابت هـــای لیگ برتر فوتبال عصر دیـــروز با انجام 4 
ی آغاز شد که در مهم ترین مسابقه پرسپولیس در تهران با دو گل  باز
یلی در قامت سرمربی  تراکتور را شکست داد تا نخستین برد اوسمار برز
قرمزها به دست آمده و این تیم برای بازگشت به جمع مدعیان امیدوار 
گر آزادی و درحالی که پرسپولیس  شـــود. در ورزشـــگاه خالی از تماشا
کتور رفته بود  به دلیـــل محرومیـــت در غیاب هوادارانش به مصاف ترا
)5۷( و مهدی ترابی)5۹(  این تیم موفق شد با دو گل عیسی آل کثیر
مهمانش را شکســـت دهد. یکی از دغدغه های اصلی پرســـپولیس 
در روزهـــای اخیر بســـته بودن پنجره این تیـــم به دلیل بدهی مالیاتی 
یچ و همچنین طلب رضا اسدی بود که درنهایت صبح  به رادوشوو
دیروز اعلام شد این مشکل حل شده و پنجره قرمزها باز شده است. 
هـــواداران ایـــن تیم امیدوار بودند بالاخره از ســـه خرید جدید این تیم 
رونمایی شـــود اما به دلیل صادر نشدن آی تی سی عبدالکریم حسن 
ی این دو نفر صادر نشد و فقط آل کثیر  و اوستون اورونوف، کارت باز
ی توسط او و ۱۲  در فهرست قرمزها قرار گرفت که درنهایت هم گره باز
یکن تعویضی باز شـــد.  دقیقه بعد از حضورش در زمین به عنوان باز
یادی داشـــت تا به  یافت کرد تلاش ز کتـــور پـــس از دو گلـــی کـــه در ترا
ی برگشته و فاصله را کم کند اما چند فرصت خوب گلزنی توسط  باز
ی  مهاجمان این تیم از دســـت رفت تا در نهایت ســـه امتیاز این باز
کتور فرصت رسیدن به  گردان اوسمار واریز شده و ترا به حســـاب شـــا

رده سوم جدول را از دست بدهد.
یافت کارت زرد 4  در دقایـــق پایانـــی این دیـــدار علیرضا بیرانوند با در
اخطاره شـــد و از دیدار برابر ذوب آهن محروم شـــد که همین موضوع 
که دو  هم می تواند به دردســـری جدی برای اوســـمار تبدیل شود؛ چرا

ی در لیگ برتر را ندارند. ذخیره بیرو تجربه لازم برای باز
در قائمشـهر مس رفسـنجان به لطف عملکرد خوب سـپاهانی های 
گل نسـاجی بحـران زده را شکسـت  سـابق خـود موفـق شـد بـا سـه 
دهـد و حـالا ایـن تیـم شـمالی قعرنشـین لیـگ اسـت. جلال الدیـن 
علی محمـدی)۲ گل( و سـجاد شـهباززاده گلزنـان ایـن دیـدار بودنـد 
گردان محـرم نویـد کیـا بـا او نخسـتین بـرد خـود را تجربـه کننـد.  تـا شـا
یدهـای جدیـدش برابـر  اسـتقلال خوزسـتان هـم بـا درخشـش خر
ک کامبـک زد و دومیـن بـرد فصـل خـود را جشـن گرفـت.  آلومینیـوم ارا
گردان مجتبی حسـینی در حالی این باز را در خوزسـتان باختند  شـا
کـه بـا دو گل پیـش بودنـد امـا در ۲۰ دقیقـه پایانـی ضرایـط بـه سـود 
ی ۳ بـر ۲ بـه سـود اسـتقلال بـه پایـان رسـید.  میزبـان تغییـر کـرد و بـاز
ی شـدند و پـس از هفته هـا از  آبی هـای خوزسـتان بـا ایـن بـرد ۱۲ امتیـاز
قعـر جـدول جـدا شـده و تـا پیـش از دیـدار امـروز نفـت آبـادان بـه رتبـه 

چهاردهـم جـدول صعـود کردنـد. 
ی ۲-۲ به پایان  در سیرجان نیز جدال دو تیم گل گهر و پیکان با تساو
گردان رضا عنایتی با یک امتیاز حساس به خانه برگردند.  رسید تا شا
خودروسازان که نیمه نخست را با یک گل به میزبان باخته بودند در 
ی برگشـــتند تا تیم پرمهره گل گهر  دقایق پایانی مســـابقه دو بار به باز
که نیم فصل دوم را با یک برد خوب در اهواز برابر فولاد شروع کرده بود 

این بار ۲ امتیاز مهم را از دست داده و از جمع مدعیان دور شود. 
دیدارهای این هفته امروز با انجام سه مسابقه دیگر پیگیری می شود 

که در مهم ترین دیدار ملوان در خانه میزبان استقلال است.

اخبار کوتاه

شاید همین سه سال پیش وقتی صحبت از احتمال حذف دو تیم استقلال 
که این  و پرســـپولیس از آســـیا مطرح می شد خیلی جدی گرفته نمی شد؛ چرا
یترین فوتبال باشـــگاهی ما هســـتند و این  دو تیـــم پرطرفـــدار ایرانی به نوعی و
تصور وجود داشـــت که برای موفقیت آنها در رقابت های آســـیایی هر تلاشـــی 
صـــورت می گیـــرد. بـــا این حال وقتی روز ۱۷ دی ماه ســـال ۱4۰۰ کنفدراســـیون 
فوتبال آسیا رسما اعلام کرد که سرخابی ها نتوانستند مجوز لازم برای حضور 
در مهم ترین تورنمنت باشـــگاهی قاره را کســـب کنند، تازه مشـــخص شـــد که 
تهدیدهای AFC بســـیار جدی تر از چیزی اســـت که در ابتدا تصور می شـــد و 
ی  یکی از بدترین اتفاقات برای فوتبال ما رقم خورد. AFC سال هاست که رو
کید دارد و البته  اخذ مجوز حرفه ای برای حضور باشگاه ها در لیگ قهرمانان تا
براســـاس آنچـــه که بارها پیش از این از ســـوی افـــراد مختلف که در این موارد 
دســـت اندرکار هســـتند گفته شده، در فوتبال ما و به خصوص در مورد این دو 
باشگاه پرطرفدار پایتخت بارها با مدارک غیرواقعی و اسنادی که تردیدهای 
یادی در درســـتی آن وجود داشـــته، تلاش شده تا مجوز حرفه ای کسب شود  ز

یادی این اتفاق افتاده اســـت اما در ســـال ۲۰۲۲ ســـختگیری این  که در موارد ز
نهاد تصمیم گیر درنهایت باعث شد تا سرخابی ها به راحتی فرصت حضور 

در لیگ قهرمانان را از دست بدهند. 
البته در همان زمان هم این موضوع مطرح شد که یکی از اصلی ترین ایراداتی 
که AFC از پرونده این دو باشگاه گرفته مربوط به مالکیت مشترک آنهاست 
کـه براسـاس قوانیـن فوتبـال در همـه جـای دنیـا ایـن موضـوع اصـلا قابـل قبـول 
نیسـت و دو باشـگاه در یـک لیـگ و یـک تورنمنـت نمی تواننـد بـا یـک مالـک 
شـرکت کننـد. در سـال های اخیـر کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا بارهـا تذکـر داده 
بود که براساس قوانین، یک فرد یا یک شرکت یا یک نهاد نمی تواند مالکیت 
مشـترک دو باشـگاه را در یـک لیـگ داشـته باشـد امـا مسـئولان ورزش ایـران 
در ایـن مـدت هیچ وقـت ایـن ایـراد را جـدی نگرفتنـد. البتـه کـه در آن زمـان 
ی عجیب و البته بی فایده از سوی وزارت ورزش اجرایی شد که طی  راهکار
آن اداره باشگاه پرسپولیس را به وزارت دارایی و استقلال را به وزارت صمت 
گـذار کردنـد امـا حتـی همیـن ترفنـد هـم اینقدر دیر اجرایی شـد که درنهایت  وا
بـه حـذف آنهـا منجـر شـد. سـال پیـش هـم شـاید پرسـپولیس خوش شـانس 
بـود کـه اسـتقلال بـه دلیـل بدهـی بـه اسـتراماچونی نتوانسـت مجـوز حرفـه ای 
یافـت کنـد وگرنـه ممکـن بـود بـاز هـم داسـتان مالکیـت مشـترک بـرای آنهـا  در
دردسرسـاز شـود. بـا ایـن حـال قرمزهـا راهـی آسـیا شـدند و ایـن موضـوع بـاز هـم 

یـادی تـا پایـان  بـه فراموشـی سـپرده شـد تـا اینکـه حـالا و درحالی کـه فرصـت ز
مهلـت ارسـال مـدارک باشـگاه ها بـه AFC باقـی نمانـده، دوبـاره ایـن ماجـرا بـه 

یـک معضـل جـدی تبدیـل شـود. 
درحالی که در سند تحول دولت سیزدهم به این موضوع صراحتا اشاره شده 
ی سرخابی ها باید از روش پیمان مدیریت انجام  که ماجرای خصوصی ساز
شود اما سازمان خصوصی سازی در همان سال ۱4۰۰ شروع به واگذاری بخشی 
کنون متوقف شده و  از سهام این دو باشگاه کرد که البته همین روند هم هم ا
تنها همان ۱۰ درصد فروخته شـــد. اخیرا این موضوع مطرح شـــد که قرار است 
5۱ درصـــد ســـهام این دو باشـــگاه بـــه دو هلدینگ بزرگ اقتصادی )شســـتا و 
گذار تا به این طریق مشـــکل حل شـــود. اما همین طرح هم با  خلیج فارس( وا
یادی روبه رو شـــده و فعلا خبری از این انتقال نیســـت. در این  گرهای ز اما و ا
شرایط زنگ خطر در این باره به صدا درآمده و خطری جدی این دو باشگاه 
پرطرفدار را تهدید می کند. در چنین شرایطی دولت و متولیان ورزش و اقتصاد 
گر می خواهند فاجعه دو ســـال پیش مجددا در مورد این دو باشـــگاه  کشـــور ا
تکرار نشـــود باید به ســـرعت تصمیمات درســـتی در این زمینه گرفته و هرچه 
زودتـــر و تـــا پیش از پایان ضرب الاجلی که وجود دارد، مشـــکل بزرگ مالکیت 
مشترک سرخابی ها را یکبار برای همیشه حل کنند تا خیال هواداران پرتعداد 

دو تیم حداقل در این زمینه راحت شود. 

هشدار به وزارت ورزش: زمان حل مشکل مالکیت مشترک استقلال و پرسپولیس همین حالاست

جلوی حذف سرخابی ها را بگیرید


